
Motion: SKA HÖÖR BLI EN LOKAL ELPRODUCENT? 

 

HFAB har placerat solceller på flera kommunala fastigheter, men det finns 
kommunal mark som också skulle kunna användas för att producera solel. I 
första hand tänker vi på bullervallen Maglehill-Höör Väster som skulle kunna 
kläs in med paneler i ett bra söderläge. Man skulle också kunna sätta tak över 
kommunhusets huvudparkering och klä detta med solceller.  

 

Vi vill 

 

att kommunen som första steg i processen mot ett nytt kommunalt elbolag gör 
en ekonomisk kalkyl över ett utnyttjande av bullervallen som solcellspark 

 

 

 

  Olle Krabbe                                Christel Lindqvist                               Karolina Frick 
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